



## **CROYMAT 可頌機**

CROYMAT holds in few centimeters the technology of big lines for the automated production of croissants from 12 to 150 grams of weight.

**Calibrating unit:** it calibrates the dough to the required thickness and joins it eliminating wastes.

自動切割並捲製，每一顆的大小，可製作重量 12 克到 150 克的可頌。

**效準裝置：**矯正每個麵糰的厚度，並蒐集多餘的麵糰。

**Rolling-up unit:** the adjustment of the lower and upper calibrating cylinders allows to modify the number of dough rollings. The rolling consistency is adjusted by closing or opening of the belts to obtain any type of rolled product. Thanks to the rolling up belts easily removable, cleaning can be quickly done.

**捲動裝置：**上下方的校準滾筒調節裝置，使用者可更改麵糰的捲起數量。藉由開關輸送帶，可製成各式捲狀物，調整麵團大小一致性。輸送帶易拆卸，使用者可方便快速清潔。

**Cutting device:** it cuts dough in two stages avoiding sticking onto the cutter. The differentiated speed of the belts allows a regular conveyance of dough triangles to the rolling up unit. The cutting rollers can be replaced in few seconds.

**切割裝置：**切割分兩個階段，以防止麵糰黏於刀片上。輸送帶間歇的速度，使三角麵糰能規律的運送至捲動裝置。切割輥更換只需幾秒，十分方便。

The scraps recovering device conveys the exceeding dough in an appropriate tray located under the cutting device, making the dough recovery simple and fast.

**碎塊擷取裝置**會將切割過後多餘的麵糰送至位於切割裝置下的托盤中，讓使用者可以簡單快速的收集剩餘的麵糰。

With the by-pass table Croymat becomes a real bakery line. With different cutting rollers Croymat not only gives you many kinds of croissants but you can also have any kind of bakery product. The cutting-rollers can be customized.

可頌機具備各式不同的切割輥，讓使用者可以做出各式各樣的可頌及烘焙產品。切割輥可客製化。

It can be widely customized by adding an electric pump and guillotine, cutting rollers and dough folders beyond to a large range of other accessories.

可依據客人需求增加電動汞、切割裝置、切割輥及麵糰摺疊機，或是其它相關配備。

規格：

型號 MOD	可頌規格 (3 rows)	可頌規格 (4 rows)	可頌規格 (5 rows)	可頌規格 (6 rows)	可頌規格 (7 rows)	機器重量 Weight
CROYMAT 3000	1800 個 (80g-100g)	2400 個 (75g-85g)	3000 個 (45g-65g)	3600 個 (25g-45g)	4200 個 (12g-25g)	600 kg
CROYMAT 6000	3600 個 (80g-100g)	4800 個 (75g-85g)	6000 個 (45g-65g)	7200 個 (25g-45g)	8400 個 (12g-25g)	800 kg
CROYMAT 10000	4500 個 (80g-100g)	6000 個 (75g-85g)	7500 個 (45g-65g)	9000 個 (25g-45g)	10500 個 (12g-25g)	900 kg

\*增加不鏽鋼材質需另外加價